

Deutsche Telekom AG

Deutsche Telekom AG: Release according to Article 26, Section 1 of the WpHG [the German Securities Trading Act] with the objective of Europe-wide distribution

On February 19, 2015, BlackRock Holdco 2 Inc., Wilmington, DE, U.S.A. has informed us according to Article 21, Section 1 of the WpHG (German Securities Trading Act) that via shares its voting rights in Deutsche Telekom AG, Bonn, Germany, have exceeded the 5% threshold of voting rights on February 17, 2015 and on that day amounted to 5.01% (this corresponds to 227065753 out of a total of 4535571247 voting rights (the 'Total Voting Rights')).

2.05% of the Total Voting Rights (this corresponds to 93036092 voting rights) are attributed to the company in accordance with Article 22, Section 1, Sentence 1, No. 1 of the WpHG (German Securities Trading Act).

3.26% of the Total Voting Rights (this corresponds to 147985164 voting rights) are attributed to the company in accordance with Article 22, Section 1, Sentence 1, No. 6 in connection with sentence 2 of the WpHG (German Securities Trading Act).

Please note that the total amount stated above (227065753 voting rights) does not equal the sum of the detailed attributed holdings. This according to BlackRock results from voting rights having multiple attributions within the BlackRock group structure.

Deutsche Telekom AG

Deutsche Telekom AG: Veröffentlichung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung

Die BlackRock Holdco 2 Inc., Wilmington, DE, U.S.A. hat uns gemäß § 21 Abs. 1 WpHG am 19.02.2015 mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der Deutsche Telekom AG, Bonn, Deutschland am 17.02.2015 die Schwelle von 5% der Stimmrechte überschritten hat und an diesem Tag 5,01% (das entspricht 227065753 Stimmrechten von insgesamt 4535571247 Stimmrechten (nachfolgend die 'gesamten Stimmrechte')) betragen hat.

2,05% der gesamten Stimmrechte (das entspricht 93036092 Stimmrechten) sind der Gesellschaft gemäß § 22 Abs. 1, Satz 1, Nr. 1 WpHG zuzurechnen.

3,26% der gesamten Stimmrechte (das entspricht 147985164 Stimmrechten) sind der Gesellschaft gemäß § 22 Abs. 1, Satz 1, Nr. 6 WpHG in Verbindung mit Satz 2 WpHG zuzurechnen.

Bitte beachten Sie, dass die oben genannte Summe (227065753 Stimmrechte) nicht gleich der Summe der zugerechneten Stimmrechte ist. Dies folgt nach Angabe von BlackRock daraus, dass Stimmrechte innerhalb der Struktur der BlackRock-Gruppe mehrfach zugerechnet werden.